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Brand  V I  Spec i f i c a t i on s



#F11D48

R241 G29 B72

C4 M94 Y61 K0 PANTONE Red 032 C

美图红
Meitu Red

PANTONE
Red 032 C

品牌色

Brand Color

在界面、网页、幻灯片演示文稿等显示器上使用品牌色，须使用RGB色值或十
六进制色值；平面/广告印刷物，须选取对应的CMYK色值。
RGB or hexadecimal values are required for displays such as interfaces, web pages, and slide 
presentations, while an CMYK value is required for printing.
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双语横版简体
Bilingual 
Horizontal

双语横版繁体
Bilingual 
Horizontal

品牌标志·总览

Brand Logo

品牌标志只能从AI规范文档中提取使用，其组合形式在任何使用载体上均不可重新绘制或擅自拆分组合。
The brand logo can only be downloaded from the AI Specification document, and its combined form cannot be redrawn or divided and combined for any purpose without permission.
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双语竖版简体
Bilingual 
Vertical

双语竖版繁体
Bilingual 
Vertical

英文版
English 
Edition



品牌标志·双语横版简体

Brand Logo - Bilingual Horizontal

以确保品牌标志能够良好展示为原则，建议优先全彩使用标志。

当全彩样式无法使用时，特殊情况可将品牌标志单色使用。
To ensure strong brand identity, it is recommended that full-color logos be used whenever 
feasible.

When the full-color version isn't the best option, the mono-color version can be used in special 
cases.
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单色使用

单色使用

Mono-color

Mono-color

全彩使用

全彩使用
Full-color

Full-color



品牌标志·双语横版繁体

Brand Logo - Bilingual Horizontal

以确保品牌标志能够良好展示为原则，建议优先全彩使用标志。

当全彩样式无法使用时，特殊情况可将品牌标志单色使用。
To ensure strong brand identity, it is recommended that full-color logos be used whenever 
feasible.

When the full-color version isn't the best option, the mono-color version can be used in special 
cases.

4

单色使用

单色使用

Mono-color

Mono-color

全彩使用

全彩使用
Full-color

Full-color



品牌标志·双语竖版简体

Brand Logo - Bilingual Vertical

以确保品牌标志能够良好展示为原则，建议优先全彩使用标志。

当全彩样式无法使用时，特殊情况可将品牌标志单色使用。
To ensure strong brand identity, it is recommended that full-color logos be used whenever 
feasible.

When the full-color version isn't the best option, the mono-color version can be used in special 
cases.
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品牌标志·双语竖版繁体

Brand Logo - Bilingual Vertical

以确保品牌标志能够良好展示为原则，建议优先全彩使用标志。

当全彩样式无法使用时，特殊情况可将品牌标志单色使用。
To ensure strong brand identity, it is recommended that full-color logos be used whenever 
feasible.

When the full-color version isn't the best option, the mono-color version can be used in special 
cases.
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单色使用 单色使用

全彩使用
Full-color

Mono-color Mono-color
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Full-color



品牌标志·英文版

Brand Logo - English Editon

以确保品牌标志能够良好展示为原则，建议优先全彩使用标志。

当全彩样式无法使用时，特殊情况可将品牌标志单色使用。
To ensure strong brand identity, it is recommended that full-color logos be used whenever 
feasible.

When the full-color version isn't the best option, the mono-color version can be used in special 
cases.
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单色使用

单色使用

Mono-color

Mono-color

全彩使用

全彩使用
Full-color

Full-color



对齐建议

Alignment Suggestions

所有横版标志及英文版标志，建议在标志对齐时，参考字母e的高度对齐版面。
For all horizontal logos and English logos, it is recommended to refer to the height-aligned layout 
of the letter e when aligning logos.

Visual alignment is recommended

Adjust the layout to align top and bottom based on the height of letter e.

取e的高度，上下对齐版面

建议视觉对齐
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不建议物理对齐

Physical alignment is not recommended

Overall alignment from top to bottom may cause a downward visual bias.

整体上下对齐，会导致视觉偏下



安全空间

Clear Space

为更加清晰有效地传播品牌标志，品牌标志周边必须保持一个最小尺寸的空白
空间，该空间成为安全空间，该区域内不得出现任何文字、符号 和其他元素。
测量如图例中“X”所示，当标志尺寸改变时，安全空间大小随之改变。
To ensure clear readability of our logo, a safety margin should be left blank around all four sides. 
This means no words, icons, or any other elements should appear in the margin area. The 
specifications of the margin are marked with "X" as shown in the images. The size of the margin 
area varies proportionally with the size of the logos.

图例

图例
Example

Example

X

X

X

X

X

X

X

X

X

X
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使用与背景

Logo Usage

为了保证易读性和完整性，白色 LOGO 必须使用品牌的固有色背景，在图片的
使用中，LOGO 必须保持清晰度。
To maintain the integrity and readability of the logos, white logos should be paired with 
backgrounds in the standard brand colors. The logos must also retain clarity and easy 
comprehension when used on images.
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图例
Example

图例
Example
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使用与限制

Logo Restriction

不能以任何形式修改或重组 LOGO，任何形式的修改将会混淆 LOGO 原本的
含义，必须避免图例中不正确的使用方式，维护我们的品牌完整性。
The logo cannot be modified or recombined in any way. Any kind of modification will confuse the 
original intent of the logo. Avoid incorrect usage as in the example.

不能拉伸或改变

不能放于难以识别的背景上

Do not stretch or change the logo.

Do not place on illegible backgrounds.

不能修改LOGO的颜色

不能使用任何图形效果 不能移动任何部位

不能改变或重建

Do not change the logo color.

Do not use any graphic effects. Do not move any parts.

Do not change or recombine.
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子母品牌

Meitu Brand

标准排列: 母品牌使用双语标志，子母品牌之间使用“ | ”区隔。



其他排列：母品牌使用双语标志，或子品牌不需要Logo露出时，子品牌仅保留
文字，子母品牌之间使用“ | ”区隔。



*子品牌标志是否使用双语或者是否带Slogan，可视实际情况调整。

*分割线“｜”的颜色、粗细，可视实际情况调整。

Standard arrangement: The parent brand uses a bilingual logo with a "|" to separate the sub-
brand from the parent brand.



Other arrangements: If the parent brand uses a bilingual logo, or the sub-brand does not need to 
display the logo, the sub-brand only keeps the text and separates the sub-brand from the parent 
brand with "|".



*Whether the sub-brand logo is bilingual or if the slogan is used, it can be adjusted based on the 
given situation.



*The color and thickness of "|" can be adjusted according to the given situation.

12 其他排列
Other arrangements

标准排列
Standard arrangement



品牌联合

Co-Branding

排列规则：美图子母品牌之间使用“｜”间隔，与合作方之间用“ x ”区隔。

排列顺序：正常情况下，建议将活动主办方的标志放置在前面。



*品牌标志是否使用双语或者是否带Slogan，可视实际情况调整。

*分割线“｜”、“ x ”的颜色、粗细，可视实际情况调整。

Separation rules: Use "|" to separate the parent brand from the sub-brand and "x" to separate our 
brand from our partners.



Logo order: In general, it is recommended to put the logo of the event organizer in front.



*Whether the brand logo is bilingual or if the slogan is used, it can be adjusted based on the 
given situation.



*The color and thickness of "|" and "x"can be adjusted according to the given situation.
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联合排列

主办方在前

Co-Branding

Organizers in front

子母品牌联合
Meitu Brand and Sub-Brands



美图的使命

Meitu Mission

在需要强调美图使命的场景，请使用该样式。



以确保品牌标志能够良好展示为原则，在黑色底和白色底的场景下，品牌标志
需要使用美图红。如遇到特殊情况无法使用美图红，可将品牌标志反白使用。

In contexts where the Meitu mission should be emphasized, use this format.



To ensure optimal brand logo display, use Meitu Red on black and white backgrounds. In special 
cases where Meitu Red cannot be used, the logo can be inverted to white.

14 反白使用
Highlighted

全彩使用

全彩使用
Full-color

Full-color



美图的使命

Meitu Mission

在需要强调美图使命的场景，请使用该样式。



以确保品牌标志能够良好展示为原则，在黑色底和白色底的场景下，品牌标志
需要使用美图红。如遇到特殊情况无法使用美图红，可将品牌标志反白使用。

In contexts where the Meitu mission should be emphasized, use this format.



To ensure optimal brand logo display, use Meitu Red on black and white backgrounds. In special 
cases where Meitu Red cannot be used, the logo can be inverted to white.

15 反白使用
Highlighted

全彩使用

全彩使用
Full-color

Full-color




